

Date: September 2nd , 2024

التاريخ: 2 سبتمبر 2024

Circular No:11/ AY 2024-25
Subject: School timing and students' punctuality

Dear Parents and Guardians,

Thank you for your invaluable support during the first week of school, especially for accompanying our kindergarten students and guiding your Grades 1-12 children. Your role has been instrumental in helping the students settle confidently in their new classrooms, and I trust that you are satisfied with our procedures.

Please note the regular school timings for the upcoming semester and the rest of the academic calendar. This will help you plan your work and transportation schedules and ensure that all K-12 students are punctual.

Regular school day timing starting on September 2, 2024 :

- School gates will open at 7:30 a.m.
- School starts promptly at 7:45 a.m. with a brief assembly for students in grades 1-12, which includes the singing of the National Anthem and recitation of the Holy Quran.
- School gates will close at 7:50 a.m. sharp- all students must be punctual.
- Buses will be dismissed between 2:20 p.m. and 2:25 p.m.
- The school gates for all car students will open at 2:30 p.m.

Students are expected to adhere to punctuality. Promptness is mandatory, and any instances of tardiness will not be tolerated. Strict consequences will be enforced for recurrent late arrivals. Punctuality is crucial, as students may miss valuable content during the initial lessons.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

نشكر لكم دعمكم القيم خلال الأسبوع الأول من المدرسة، وخاصةً مرافقتكم لطلاب الروضة وتوجيه أبنائكم في الصفوف من الأول إلى الثاني عشر. لقد كان لدوركم دور أساسي في مساعدة الطلبة على التأقلم بثقة في فصولهم الدراسية الجديدة، ونأمل أن تكونوا راضين عن إجراءتنا.

نود أن نلفت انتباهكم إلى مواعيد الدوام المدرسي للفصل الدراسي القادم وبقيّة العام الدراسي، وذلك لمساعدتكم في التخطيط لجدول أعمالكم ومواعيد النقل، وضمان وصول جميع الطلبة من الروضة وحتى الصف الثاني عشر في الوقت المحدد.

مواعيد الدوام المدرسي ابتداءً من 2 سبتمبر 2024:

- تفتح بوابات المدرسة على الساعة 7:30 صباحًا.
- تبدأ المدرسة في الساعة 7:45 صباحًا بالطابور الصباحي للصفوف من الأول إلى الثاني عشر، حيث يتعين على جميع الطلاب الحضور للمشاركة في تحية العلم وترديد النشيد الوطني وتلاوة القرآن الكريم.
- ستغلق بوابات المدرسة في تمام الساعة 7:50 صباحًا ويجب أن يكون جميع الطلبة في الموعد المحدد.
- ستغادر الحافلات ما بين الساعة 2:20 و 2:25 مساءً.
- ستفتح بوابات المدرسة للطلاب القادمين بالسيارات في الساعة 2:30 مساءً.
- من المتوقع أن يلتزم الطلاب بالمواعيد المحددة. حيث إن الالتزام بالمواعيد أمر ضروري، ولن يتم التسامح مع أي حالات تأخير. سيتم فرض عقوبات صارمة على التأخر المتكرر. إن الالتزام بالمواعيد أمر مهم، حيث قد يفوت الطلاب محتوى قيمًا خلال الدروس الأولى.

Friday schedule:

Lessons will end at 12:00 p.m.
Gates will open at 12:10 p.m. for car students.
We are committed to ensuring the best academic experience for your children and look forward to your full engagement.

We sincerely appreciate your cooperation and trust in our leadership, administration, and the quality of education your children will receive this semester.

Yours sincerely,



Dr. Antoinette Brown
Principal Director



جدول يوم الجمعة:

ستنتهي الدروس في الساعة 12:00 ظهراً.
ستفتح بوابات المدرسة للطلاب للسيارات في الساعة 12:10 ظهراً.
نحن ملتزمون بتوفير أفضل تجربة تعليمية لأبنائكم ونتطلع إلى تعاونكم الكامل.
نقدر بصدق تعاونكم وثقتكم في قيادتنا وإدارتنا وجودة التعليم الذي سيتلقاه أبنائكم هذا الفصل الدراسي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة